
Een sterke ploeg voor Hasselt

Beste Hasselaar,

Afgelopen maand koos N-VA Hasselt 
een nieuw bestuur. Het was hartver-
warmend om te zien hoeveel mensen 
zich alweer kandidaat stelden om 
belangeloos mee te werken aan de 
verdere uitbouw van onze stad.  
Bovendien bleef ook het overgrote 
deel van de ‘oude’ bestuursleden aan 
boord. Samen met onze dertien  
mandatarissen vormen we een  
bestuursploeg van zo’n veertig man-
nen en vrouwen die de komende drie 
jaar hun schouders zullen zetten onder 
de vele projecten van N-VA Hasselt. 

Lut Creemers nam na zes jaar afscheid 
als voorzitter, maar blijft bestuurslid in 
onze ploeg. Het is een eer voor mij om 
haar op te volgen. Samen met onder-
voorzitter Viktoria kijk ik ernaar uit om 
deze interessante groep te leiden. We 
hebben maar één doel voor ogen: van 
Hasselt een nog mooiere, betere stad 
maken om te wonen, te werken en te 
genieten. 

Samen met onze burgemeester en 
schepenen ben ik ervan overtuigd dat 
N-VA Hasselt de komende jaren haar 
stempel zal drukken op onze prachtige 
stad. Net zoals we dat de voorbije 
jaren ook al deden.

Hebt u vragen of opmerkingen?  
Aarzel dan niet om mij te contacteren.

Kenny Bloemen
Voorzitter N-VA Hasselt
kenny.bloemen@n-va.be
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Beste Hasselaar
N-VA Hasselt begon afgelopen maand  
aan een nieuw hoofdstuk. Om de drie jaar  
verkiezen we immers een nieuw afdelings- 
bestuur. Met een nieuwe voorzitter, 
een nieuwe ondervoorzitter en heel wat 
nieuwe gezichten staan we alweer voor 
een boeiende periode. Alvast bedankt aan 
iedereen die zich engageerde. Bovendien 
is ook de verdere toekomst van N-VA 
Hasselt verzekerd. Onze jongerenafdeling 
Jong N-VA Hasselt koos namelijk ook  
een nieuw bestuur. Samen met het hoofd-
bestuur zetten onze jongeren zich geheel 
op hun eigen manier in om Hasselt nog 
meer op de kaart te zetten. 

Hopelijk kunnen we daar weer snel de 
focus op leggen. Want net nu de corona- 
pandemie wat leek teruggedrongen, 
kregen we met de oorlog in Oekraïne een 
nieuwe, enorme uitdaging op ons bord. 
Een uitdaging die we als stadsbestuur 
aannemen en waarvoor we heel wat hulp 
krijgen van de Hasselaar. Maar laat ons 
toch vooral hopen dat dit snel achter de 

rug is. Dat we opnieuw onbezorgd kun-
nen genieten, zoals tijdens het prachtige 
carnavalsweekend. Met de lente volop 
in bloei beloven er immers weer mooie 
dagen aan te komen. Zolang die vreselijke 
oorlog in Oekraïne aan de gang blijft, is 
het natuurlijk moeilijk om daar ten volle 
plezier aan te beleven. We zorgen er alvast 
voor dat de vluchtelingen die in onze stad 
strandden af en toe hun zinnen zullen 
kunnen verzetten. 

Tegelijkertijd zetten we ons beleid voor de 
Hasselaar verder. Er is in onze mooie stad 
de voorbije drie jaar ondanks de corona- 
crisis al heel wat ten goede veranderd, 
maar er ligt zeker nog veel werk op de 
plank. Daar zetten we ons aan. 

Zorg ondertussen nog goed voor uzelf en 
voor elkaar. 

Steven Vandeput
Uw burgemeester
steven.vandeput@n-va.be
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Meer contact met bewoners woonzorgcentra dankzij ‘Family App’
Kent u de ‘Family App’ al? Via die applicatie kunnen familie, vrienden en mantelzorgers via een code connecteren met de  
televisie van de bewoners van een woonzorgcentrum. Een geslaagd initiatief. 

“Toen tijdens de coronacrisis onze woonzorgcentra in lockdown gingen, was het  
gemis van persoonlijk contact tussen bewoners en familie een van de grootste  
problemen. Dat losten we deels op met de ‘Family App’. De reacties waren erg positief, 
onder meer de Familieraad was heel enthousiast over dit initiatief”, vertelt schepen 
van de Hasselaar Dymfna Meynen.

Kleinkinderen
In de ‘Family App’ kunnen foto’s en filmpjes geüpload worden. Die kunnen dan op de 
televisie van de betrokken bewoner worden afgespeeld. “Op deze manier kunnen we 
extra connectie maken met het thuisfront van de bewoners. Heel wat familieleden zijn 
heel tevreden dat ze nu bijvoorbeeld allerlei digitale foto’s van kleinkinderen met de 
bewoner kunnen delen. Bovendien start dit vaak een gesprek op tussen de familie en 
de bewoner. Maar ook binnen de zorg gebruiken we dit als startpunt voor een gesprek.  
Zo kunnen we bijvoorbeeld vragen wie er op de foto staat”, legt Dymfna uit.

 Schepen Dymfna Meynen kreeg heel wat 
positieve reacties op de app.

dymfna.meynen@n-va.be

Hasselt geeft lokale ondernemers kans om stadsleverancier te worden
De stad Hasselt wil lokale ondernemin-
gen de kans bieden om stadsleverancier 
te worden, om zo onze eigen Hasseltse 
economie te ondersteunen. 

Jaarlijks geeft de stad een aanzienlijk  
bedrag uit aan overheidsopdrachten. 
Op dit moment gebeurt een op de vier 
aankopen lokaal. “We willen dat aandeel 
verhogen en zo onze eigen Hasseltse 
economie ondersteunen”, legt schepen 
van Lokale Economie Rik Dehollogne 
uit. “Lokale ondernemingen zijn immers 
belangrijk voor onze stad.”

Voeling met lokale partners
Als eerste stap ging de stad in dialoog 
met zo’n 150 Hasseltse ondernemers, om 
voeling te krijgen met de lokale spelers. 
“Tijdens dat netwerkevent polsten we 
naar wat onze ondernemers afremt om 
mee te dingen naar overheidsopdrachten. 
Die hindernissen proberen we nu weg  
te werken, want we willen lokale onder-
nemers actief en duurzaam betrekken bij 
de overheidsopdrachten van onze stad.”

Interesse om stadsleverancier te worden? 
Registreer uw bedrijf via  
www.hasselt.be/stadsleverancier.

 Tijdens een netwerkevent ging schepen Rik  
Dehollogne in gesprek met zo’n 150 potentiële 
partners.

rik.dehollogne@n-va.be

Nieuwe schoolinfrastructuur voor kunsthumaniora PIKOH
Vanaf september 2023 nemen de leerlingen van de eerste graad artistieke vorming van de kunsthumaniora PIKOH hun intrek in 
een nieuw en hedendaags schoolgebouw. 

De nieuwe onderwijsinfrastructuur bestaat uit nieuwe klaslokalen, ateliers voor 
kunstvakken, een sportlokaal, een danszaal met kleedkamers en een refter/polyvalente 
ruimte op de campus van de Provinciale Kunsthumaniora Hasselt (PIKOH). Enerzijds 
worden grote, open ruimten gecreëerd en wordt er gebruikgemaakt van flexibele  
leslokalen om te kunnen inspelen op tendensen binnen het onderwijs. Anderzijds 
wordt de identiteit van de school weerspiegeld in het ontwerp. “Het gebouw en de  
inrichting moeten de leerlingen aanzetten tot creativiteit, zelfvertrouwen en verant-
woordelijkheidszin”, zegt gedeputeerde Bert Lambrechts. “Deze stimulerende leer- 
omgeving zal ongetwijfeld leiden tot een verhoogd welbevinden en betere leerresultaten.”

Samen met AGION en de provincie realiseren we deze infrastructuur met een  
aanvangsbudget van ruim 6,5 miljoen euro.

 “Het nieuwe schoolgebouw 
wordt een stimulerende  
leeromgeving”, weet  
gedeputeerde Bert Lambrechts.

hasselt@n-va.be
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Een nieuw bestuur voor N-VA Hasselt
In maart verzamelden de Hasseltse N-VA-leden in Sint-Lambrechts-
Herk voor onze interne bestuursverkiezingen. De nieuwe ploeg is klaar 
voor de volgende drie jaar. Proficiat aan iedereen en bedankt voor het 
engagement! 

Geslaagde winterborrelwandeling
Tradities zijn er om in ere te houden. Zo trokken we eind januari 
de wandelschoenen aan en namen de fles jenever mee voor onze 
jaarlijkse winterborrelwandeling. In de prachtige omgeving van 
de kinderboerderij zorgden het fijne gezelschap en het prachtige 
weer voor een schitterende voormiddag.

Jong N-VA Hasselt vernieuwt bestuursploeg 
Ook Jong N-VA koos een nieuw bestuur. Voorlopig is Dymfna Meynen nog voorzitter. 
Jawel, onze schepen is nog steeds maar 27 jaar. Julia Pashaj werd verkozen tot 
ondervoorzitter.

N-VA heeft een hart voor Hasselt
De N-VA houdt van Hasselt. Dat lieten we in de aanloop naar 
valentijn zien op de vrijdagmarkt. De voorbijgangers kregen er 
een gelukskoekje aangeboden. 

Met Kamerleden Theo Francken en Peter Buysrogge komen er op 
24 mei twee absolute kleppers naar Hasselt. Zij stellen hun boek 
‘NAVO, hersendood of klaar voor de toekomst’ voor en hebben 
het over de toekomst van de NAVO, een brandend actueel thema. 
Burgemeester Steven Vandeput, oud-minister van Defensie, leidt 
de avond in. U hebt de mogelijkheid om vragen te stellen. 

Iedereen is welkom, maar inschrijven via  
boekenvoorstelling.navo@gmail.com is verplicht. 

www.n-va.be/hasselt
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